

轻合金加工技术 **LIGHT ALLOY FABRICATION TECHNOLOGY** (月刊)

-中国 1964 年创刊 / monthly (started in 1964), China -

第 42 卷 总第 438 期, 2014 年第 2 期 (2014 年 2 月) 目录

Vol. 42 No.2 (Serial No. 438) February 2014 DIRECTORY

目录-DIRECTORY-

中国铝板带箔加工企业现状及未来

Present and future situation of Chinese enterprises processing aluminum sheet, strip and foil

铝合金厚板精整与预拉伸 (1)

Finishing and prestretching of aluminum alloy heavy plates(1)

轧机自动化控制系统

Automation control system of mills

新型耐火材料在铝熔炼炉薄弱环节的应用

New refractories used in the weak link of aluminum melting furnace

时效工艺对2124铝合金板材的组织与性能影响

Effect of ageing process on microstructure and properties of 2124 aluminum alloy plate

1235铝合金铸轧板的组织分析

Microstructure analysis of cast rolling 1235 aluminum alloy plates

带材表面检测系统在印刷版基线的应用

Application of strip surface quality monitor system in Litho Line

基于PRO/E的工业散热器挤压模具有限元分析

Finite element analysis on industrial radiator extrusion dies in the PRO/E environment

化学成分和均匀化处理对6061铝合金棒材粗晶环的影响

Effect of chemical compositions and homogenization treatment on the coarse grain ring of 6061 aluminum alloy bars

多空腔铝型材挤压模的设计与制造

Design and fabrication of extrusion dies for multi-cavity aluminum profiles

铝合金隔板模锻件锻造缺陷分析

Analysis on forging defects of die-forgings of aluminum alloy partition board

铝-钪中间合金中钪元素含量的分析

Analysis on Sc content in Al-Sc master alloy

刊号: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG,

网址: www.qhjjgjs.cn, E-mail: qhjjgjs @ 163.com

* 中外文献推荐 / Recommended journal articles from China and abroad